
 

 

Zápisnica 

z Konferencie SZFB zo dňa 20. júna 2015 v Bratislave 

 

K bodu programu č. 1 – Otvorenie: 

Konferenciu SZFB otvoril prezident SZFB D. Granec a oznámil názvy klubov, ktoré zaslali ospravedlnenie o 

neúčasti na konferencii: JSC Educationis, FK Michalovce, FBK Tvrdošín, FC Young Arrows SNV, ŠK Fair Levice, TJ 

A FbO Nižná, ATU Košice. 

V čase začiatku konferencie (11.15 hod.) vydaných 40 platných hlasovacích lístkov. 

 

K bodu programu č. 2 – Schválenie programu Konferencie SZFB: 

D. Granec predložil program konferencie. 

 V diskusii vystúpili: - 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 33 | PROTI: 4 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 3 

Uznesenie č. 1 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 3 – Schválenie rokovacieho poriadku: 

D. Granec predložil rokovací poriadok. 

 V diskusii vystúpili: - 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 35 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 5 | NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 2 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 4 – Schválenie zloženia pracovných komisií – mandátovej, návrhovej,  

overovateľov a zapisovateľa: 

Bol predložený návrh na zloženie pracovných skupín: 

mandátová komisia: H. Kunšteková, M. Kunštek. M. Janega 

návrhová komisia: M. Liszkay, I. Piovarči, P. Veninger 

overovatelia: J. Purc, D. Matejka 

zapisovateľ: P. Žák 

 V diskusii vystúpili: - 

 Hlasovanie za uznesenie č. 3 K/20.6.2015: 

ZA: 37 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 3 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 3 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

D. Granec vyzval mandátovú komisiu, aby oznámila počet delegátov s právom hlasovania na konferencii 

konanej dňa 20.6.2015 v Bratislave. 

Správa Mandátovej komisie: Mandátová komisia oznámila delegátom konferencie počet vydaných 

hlasovacích lístkov. Na konferencii boli prítomní zástupcovia zo 14 klubov. Počet platných hlasov 

delegátov v čase 11.25 hod.: 40 hlasov. 



 Hlasovanie za uznesenie č. 4 K/20.6.2015: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 4 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 5 K/20.6.2015: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 5 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 6 K/20.6.2015: 

ZA: 36 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 4 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 6 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

Po zvolení komisií malo nasledovať vyhodnotenie ankety Florbalista roka 2015. Nakoľko v čase, kedy mal byť 

tento bod programu konferencie, neboli ešte prítomní všetci pozvaní, bol zo strany návrhovej komisie podaný 

návrh na zmenu poradia programu konferencie. 

  V diskusii vystúpili: - 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 36 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 4 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 7 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 5 – Správa o činnosti Prezídia SZFB: 

O. Divinský otvoril bod programu Správa o činnosti Prezídia SZFB. Materiál mali delegáti konferencie k dispozícii v 

tlačenej podobe. K jednotlivým oblastiam správy podal informácie. V uplynulej sezóne bola začatá spolupráca s 

denníkom Šport, stúpla sledovanosť stránky SZFB, spustil sa ISF SZFB, ktorý v uplynulej sezóne bol v štádiu 

spustenia a vytvorenia modulov, prístupov a prípravy na nadchádzajúcu sezónu, kedy už budú môcť do systému 

vstúpiť a v ňom pracovať sekretári klubov. Správa o činnosti Prezídia SZFB tvorí prílohu tejto zápisnice.. 

 V diskusii vystúpili: 

T. Hrnčiar - Položil otázku ohľadne iných zdrojov príjmov SZFB ako príjmov od klubov. 

O. Divinský - V uplynulej sezóne prišlo k zmene v platbách, boli zavedené licenčné poplatky u hráčov 

starších ako 15 rokov a pre hráčov mladších ako 15 rokov boli zavedené súpisky s jednorázovým 

poplatkom za súpisky. Plánuje sa rozšírenie okruhu hráčov štartujúcich v mládežníckych kategóriách na 

súpisku (dorastenci). Oproti predchádzajúcemu roku bola navýšená dotácia zo štátneho rozpočtu a bol 

vypracovaný projekt pre školské súťaže, ktoré začnú na jeseň 2015, a je predpoklad, že tieto školské 

súťaže sa vrátia pod organizáciu SZFB a v tomto dôsledku aj rozšírenie členskej základne SZFB. 

Z. Šišmišová - Otázka týkajúca sa Hospodárskeho výsledku a rozpočtu, ktorá bola zodpovedaná O. 

Divinským a H. Kunštekovou.  

D. Matejka - Uviedol, že výška poplatkov za prvotnú registráciu a licencie nie je vysoká. Absentujú  v 

sadzobníku platieb položky za nadstavbové úkony, napr. poplatok za registráciu hráčskej zmluvy, ktorú 

navrhuje zaviesť s vyššou sadzbou napr. 100 €. 

I. Piovarči - Súhlasí, aby takéto poplatky boli zavedené, avšak v nie tak vysokej sume. 

O. Divinský: Registrácia hráčskych zmlúv nie je ešte bežnou praxou a výraznejší nárast príjmov pri 

možnom zavedení platby nie je až tak markantný. 

 



T. Hrnčiar - Je treba si ujasniť či je v záujme dosiahnutie nárastu klubov a hráčov, alebo zníženie a v 

tom prípade potom by stúpli náklady klubom, potom však bolo potrebné prispôsobiť predpisy SZFB 

potrebám klubom, alebo by sa hľadelo iba na kvalitu. 

O. Divinský - Vo funkcii je druhý rok a má predstavu, že sa členská základňa rozšíri, čo dokazuje aj 

uplynulá sezóna v ktorej stúpol počet klubov i licencovaných hráčov. 

H. Kunšteková - Stúpol počet klubov hrajúcich regionálne súťaže. V uplynulej sezóne sa hrali súťaže vo 

všetkých  regiónoch. Viditeľný nárast oproti predchádzajúcej sezóne bol zaznamenaný v Západ regióne.  

T. Hrnčiar - Otázka ohľadne prihlásenia sa ŠK Rebels 91 Topoľčany do súťaže M1. Otázku zodpovedal 

člen LK SZFB P. Vrba. 

P. Varga - Reagoval na príspevok T. Hrnčiara. Poukázal na to, že v ČR taktiež nedosiahli tú úroveň ktorú 

majú teraz naraz, ale šli cestou zvyšovania kvality. Aby mali možnosť získať sponzorov museli prijať 

ďaleko tvrdšie pravidlá, ako sú v súčasnosti v SZFB. 

T. Hrnčiar - Poukázal na to, že na Slovensku je oproti Čechám nedostatočný počet hál, nie je vytvorená 

vhodná legislatíva pre sponzorov, chýba podpora regiónov, ktorú v ČR majú, chýbajú sponzori. 

D. Granec - Po 5-tich rokoch prestávky sa nám vracajú pod SZFB školské súťaže, ktoré boli od r. 2010. 

Začnú na jeseň. Rokuje sa s možným partnerom pre Extraligu. 

M. Liszkay - Pýtal sa na sponzoring. 

O. Divinský - Pracuje sa na projektoch a hľadajú sa partneri. 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 8 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 6 – Kontrola plnení uznesení: 

Materiál mali delegáti konferencie k dispozícii v tlačenej podobe. K jednotlivým uzneseniam boli podané 

doplňujúce informácie zo stany O. Divinského a P. Žáka. Správa o plnení uznesení tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 V diskusii vystúpili: 

D. Matejka - K uzneseniu č. 10 K/20.11.2014 - Zoznam športových hál uviedol, že odmietajú hrať 

Extraligu v halách, v ktorých sa hralo v uplynulej sezóne v Žiline a Nižnej z dôvodu bezpečnosti. Priestor 

od mantinelu k obvodovej stene oboch hál je nepostačujúci, t.j. menší jako 1,5 m. V Nižnej je pritom 

hala s vyhovujúcimi rozmermi. 

O.Divinský - LK SZFB pracuje na kategorizácii hál. 

D. Matejka - Uviedol požiadavku, aby aspoň play-off sa v tých dvoch halách nehralo. 

T. Hnčiar - Ide o žilinský florbal, ktorý nebude na domácich zápasoch rozvíjať v inom meste. 

P. Tydlačka - Uviedol, že aj v hale s vyhovujúcimi rozmermi je možné prísť k úrazu, čo sa im aj stalo. 

O jednotlivých uzneseniach v Správe o plnení uznesení sa hlasovalo samostatne. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 9 K/20.6.2015: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 9 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 10 K/20.6.2015: 

ZA: 27 | PROTI: 13 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 10 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 11 K/20.6.2015: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 



Uznesenie č. 11 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 12 K/20.6.2015: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 12 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 13 K/20.6.2015: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 13 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 14 K/20.6.2015: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 14 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 Hlasovanie za uznesenie č. 15 K/20.6.2015: 

ZA: 40 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 15 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 7 – Vyhodnotenie  ankety Florbalista roka 2015: 

Nasledovalo slávnostné vyhodnotenie anketovej súťaže SZFB v spoločenskej sále Domu športu.  Po vyhlásení a 

ocenení víťazov nasledovala prestávka s občerstvením. Po prestávke nasledovala prezentácia a správa 

mandátovej  komisie. Odišli zástupcovia klubov TJ Sokol Gajary a FBC Grasshoppers AC Uniza Žilina.  

Počet platných hlasov delegátov v čase 13.45 hod.: 34 hlasov. 

 

K bodu programu č. 8 – Správa Kontrolnej komisie SZFB: 

Správu predniesol člen KK SZFB, M. Liszkay. Klubom bude zaslaná v písomnej forme dodatočne. Komisia po 

doplnení pracovala v plnom počte. Bol vypracovaný akčný plán, dokument práce KK SZFB.  Komisia od poslednej 

konferencii mala 3 zasadnutia, na ktorých sa venovali kontrolnej činnosti. Hospodárenie v r. 2014 bolo ukončené 

hospodárskou stratou. V r. 2014 boli doplatené dlžoby IFF z predchádzajúcich rokov, ktoré ovplyvnili hospodársky 

výsledok. Pri kontrolách neboli zistené závažné porušenia. KK poukázala na 3 výdaje, ktoré sa im zdali vyššie a to: 

v časti ostatné: platby za telefóny, faktúra za video prenos vo výške 3.600 € a prenájom Hant Arény v Bratislave 

počas Kvalifikácie mužov 2014 vo výške 10.500 €. Problém vidí KK na strane výnosov, kde veľkú časť príjmov 

tvoria príjmy od klubov. Je potreba získať nové zdroje od sponzorov, ministerstva vo forme vyšších dotácií. 

Záverom uviedol, že P-SZFB funguje z pohľadu KK v súčasnosti ako najlepšie za posledné sledované roky. 

 V diskusii vystúpili: 

D. Granec - Vysvetlil, že platba  3.600 € bola  za televízne prenosy zo všetkých zápasov podujatia. 

Vyplynulo to zo zmluvy, prenájom Hant Arény a miesto konania  kvalifikácie mužov v BA bolo aj preto, 

že mala prísť ČR. V Bratislave na túto udalosť nie je možné zohnať inú halu, ktorá by kapacitou 

hľadiska zodpovedala požiadavkám IFF. Hant Aréna bola najlacnejším variantom bratislavských 

možných hál.  

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 34 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 16 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 9 – Schválenie hospodárskeho výsledku 2014: 

Správu o hospodárení za r. 2014 predniesla H. Kunšteková. Materiál mali delegáti konferencie k dispozícii v 

tlačenej podobe a tvorí prílohu tejto zápisnice. 



 V diskusii vystúpili: - 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 34 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 17 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 10 – Návrh rozpočtu na rok 2016: 

Materiál mali delegáti konferencie k dispozícii v tlačenej podobe a tvorí prílohu tejto zápisnice. O. Divinský 

vysvetlil, že ide o prebytkový rozpočet. Otázne sú príjmy zo štátneho rozpočtu a sponzoringu, ktoré sa nedajú 

presne odhadnúť. Oproti predchádzajúcim rozpočtom sa v pripravovanom  plánuje aj s položkou vo výdajovej 

časti v programe podpory klubom. Tiež v marketingu je výrazná zmena –blížia sa MS žien, kde je snaha dostať 

toto podujatie do televíznych prenosov. 

 V diskusii vystúpili: - 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 34 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 18 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 11 – Schválenie zmien Stanov SZFB: 

Materiál mali delegáti konferencie k dispozícii v tlačenej podobe a tvorí prílohu tejto zápisnice. O. Divinský 

odprezentoval navrhovanú zmenu Stanov SZFB v čl. 8. bod 7 a čl. 18. bod 5. 

 V diskusii vystúpili: - 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 31 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 3 

Uznesenie č. 19 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 12 – Informácia o Informačnom systéme florbalu (ISF): 

M. Kunštek predstavil informačný systém SZFB. V sezóne 2013/14 bol spustený model štatistík a výsledkov 

celonárodných a regionálnych súťaží. V sezóne 2014/15 bol pridaný matričný modul, ktorý sa z časového sklzu 

dodávateľa modulu nestihol spojazdniť na začiatku minulej sezóny. Program sa priebežne upravoval a dopĺňal. 

Boli vytvorené prístupové heslá regionálnym sekretárom, KRD, fungoval výsledkový servis, on-line zápisy. V 

sezóne 2015/16 už budú môcť sekretári klubov vstupovať do systému a vypisovať v systéme priamo súpisku. 

Klubom boli vytvorené e-mailové adresy, zatiaľ však iba cca 80% klubov potvrdilo matrikou požadované spätné 

informácie. Hlásenky budú taktiež elektronické. Počas letných prázdnin sa plánuje školenie sekretárov klubov, 

ktoré sa uskutočnia na 4 miestach. 

 V diskusii vystúpili: - 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 34 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 20 K/20.6.2015 bolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 13 – Rôzne: 

O. Divinský otvoril diskusiu. 

 V diskusii vystúpili: 

P. Vrba - Koľko sa platí IFF za každého hráča? 

P. Žák - Vychádza sa z tabuľky, ktorá je zverejnená na IFF. SZFB platí ročne 4.500 CHF. 



O. Divinský - Hodnotenie KK SZFB ho potešilo a celé dianie v súčasnosti vníma optimisticky. Ak sa má 

florbal ďalej posunúť musíme byť všetci partnermi a je potrebné komunikovať a spolupracovať. 

I. Piovarči -  Otázky ohľadne súťaže JEX je potreba vedieť vopred min. 1 rok - aký model súťaže bude. 

D. Matejka - Otázka na hracie dni MEX v sezóne 2015/16 

P. Vrba - Odpovedal na horeuvedené otázky. 

I. Piovarči - Vyzýva kluby, aby sa odosobnili a nehľadeli na súťaž z pozície svojho klubu, ďalej uviedol 

potrebu udeľovania sankcií za kontumácie, tiež za neprítomnosť zdravotnej služby na zápase. 

O. Divinský - V sezóne 2015/16 budú sankcie za priestupky udeľované. 

Z. Šišmišová - Ako to bude so súťažou Z1 a ZEX, B-tím v súťaži Z1, 

P. Tydlačka - Uviedol príklady ako to bolo v minulosti, keď sa pre 6-timi rokmi zakladala súťaž Z2 

(terajšia Z1) 

Z viacerých diskusných príspevkov vyplynula požiadavka na komisiu ženského flobalu a LK SZFB na 

riešenie situácie okolo súťaže Z1 a následne návrhová komisia podala návrh na uznesenie. 

Správa mandátovej komisie: čas 16:30 hod, odišiel zástupca FK Kométa SNV. Počet hlasov delegátov po 

jeho odchode: 33. 

 Hlasovanie za uznesenie: 

ZA: 33 | PROTI: 0 | ZDRŽAL SA: 0 |  NEHLASOVAL: 0 

Uznesenie č. 21 K/20.6.2014 nebolo schválené a tvorí súčasť zápisnice ako príloha. 

 

K bodu programu č. 14 – Záver: 

Po ukončení bodu Rôzne sa prezident SZFB D. Granec poďakoval prítomným za účasť a ukončil konferenciu. 

 

 

Predsedajúci konferencie: 

  Daniel Granec  ............................................. 

 

Overovatelia: 

Dušan Matejka  .............................................   Ján Purc   ............................................. 

 

Zapisovateľ: 

  PaedDr. Peter Žák  ............................................. 

 

 

 

V Bratislave, dňa 20. júna 2014 


